
KYE 2/2023 Edustajiston kokous

Aika: Keskiviikko 22.2.2023 klo 18.00

Paikka: U006, Ekonominaukio 1, 02150 Espoo

Läsnä Aino Piipponen kokouksen äänivallaton puheenjohtaja
Onni Syvälahti kokouksen äänivallaton varapuheenjohtaja

Mikael Blinnikka edustajiston jäsen
Sanni Lappalainen edustajiston jäsen
Juho Ollanketo edustajiston jäsen
Elina Rauvala edustajiston jäsen
Saara Oksanen edustajiston jäsen
Maria Karesoja edustajiston jäsen
Jesse Haapanen edustajiston jäsen
Topias Turppa edustajiston jäsen
Janina Juuvinmaa edustajiston varajäsen
Tuomas Takanen edustajiston varajäsen
Toni Niemi edustajiston varajäsen
Jatta Saari edustajiston varajäsen
Eemeli Paunonen edustajiston varajäsen

Lisäksi KY ry:n hallituksen jäseniä
Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri

1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous kello 17:03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistat julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 15.2.2023 ja toimitetuiksi

samana päivänä kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.

Doc ID: 7a60342dad2f64f81b9f3f3b91b70bae50f18c89



3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Marko Voutilainen, Helmi

Nuortimo, Petra Weiste, Kim Jokinen, Onni Syvälahti, Roosa Savola, Kanerva Mäkikoskela

ja Tero Karesniemi ovat näistä syistä esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2 Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 2). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 2).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3 Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 13 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (LIITE 2).

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.
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4. PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJIEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Sanni Lappalainen ja Maria Karesoja, ja
ääntenlaskijoiksi edustajat Eemeli Paunonen ja Topias Turppa. Pöytäkirjantarkastajat
toimivat samalla ääntenlaskijoiden varajäseninä ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 3).

6. ILMOITUSASIAT

Ei ilmoitusasioita.

7. TOIMISTON KUULUMISET

Hallituksen puheenjohtaja Räsänen esitteli asian (liite 4). Edustaja Lappalainen kysyi, mikä

on Suomen Ekonomien käsitys KY:stä, ja Räsänen vastasi, että Suomen Ekonomit näkevät

KY:n opiskelijakuntana, eikä siten neuvottele riittävästi nimenomaan KY:n puolesta.

Räsänen lisäsi, että heidän kanssaan on käyty paljon keskusteluja, ja tällä hetkellä

mietitään, mikä on yhteistyön merkitys ja millaista sen kannattaa olla jatkossa. Edustaja

Blinnikka kysyi Aalto BIZ:n external relations and communications tiimin toiminnasta, ja

Räsänen kertoi, että kauppakorkea haluaa pitää opetuksen laadun korkeana, joten on

syytä kiinnittää ulkoisiin suhteisiin huomiota. Edustaja Ollanketo kysyi kulttuurilta

kysymyksiä tapahtumatuotannosta. Hallituksen jäsen Karesniemi kertoi, että

vujukuntiksen liput eivät ole myyneet odotetusti, ja tapahtumasta on aiheutumassa kuluja,

jos lippuja ei saada myytyä. Merkittiin tiedoksi toimiston kuulumiset.
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8. YRITYSSUHDESEKTORIN FOKUKSEN MUUTTAMINEN VUONNA 2023

Hallituksen jäsen Leikola esitteli asian (liite 5). Edustaja Rauvala poistui ajassa 17:54.

Edustaja Saari kommentoi asiaa vuosijuhlatoimikunnan näkökulmasta, ja totesi, että

tällainen muutos voisi parantaa tiivistä yhteistyötä yritysten kanssa. Edustaja Juuvinmaa

kysyi työtaakan jakautumisesta KY:n yrityssuhdesektorilla, ja Leikola vastasi, että

koordinaattorit ovat keskeisessä asemassa muutoksen mahdollistamisessa, ja että asiasta

kerrotaan tarkemmin seuraavassa edustajistossa. Edustaja Lappalainen kysyi, millainen

tuloksen lasku on arvioitu liittyen muutokseen. Leikola vastasi, että mahdollinen tuloksen

lasku on otettu huomioon, ja että nk. worst case scenariosta on keskusteltu KY-säätiön

puheenjohtajan kanssa. Edustaja Blinnikka kommentoi, että nykyinen malli ei ole kestävä,

ja että on mietittävä tarkemmin myös KY:n toimiston työmäärää. Hallituksen

talousvastaava Lehtinen lisäsi, että on tarkoitus keskittyä vain muutamaan partneriin ja

saada tätä kautta yrityssuhteiden tulos nousemaan, minkä lisäksi uudistus vähentäisi

työmäärää ja lisäisi sektorin tehokkuutta. Edustaja Haapanen kommentoi, että on

huolissaan muutoksen vaikutuksista. Leikola vastasi, että ymmärtää huolen, ja että KY:n

kansainvälisyyden käyttäminen myyntivalttina on tärkeää.

Edustajiston puheenjohtaja Piipponen kysyi, onko ajatus tehdä suuri muutos kerralla.

Leikola vastasi, että on tarkoituksena siirtyä mahdollisimman nopeasti uuteen malliin.

Edustaja Ollanketo kommentoi ideaa hyväksi, ja että on tärkeää panostaa partneruuksien

laatuun. Edustaja Haapanen kommentoi, että olisi hyvä suunta antaa valiokuntalaisille

enemmän vastuuta ja tehtäviä uudistuksen myötä.

Edustajisto oli yksimielinen siitä, että Leikolan esittelemä uudistus ei poikkea

toimintasuunnitelmasta. Merkitään tiedoksi yrityssuhdesektorin fokuksen muuttaminen

vuonna 2023.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18:35. Palattiin kokoustauolta ajassa 18:40.
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9. TOIMISTO-OHJELMA 2023

Hallituksen puheenjohtaja Räsänen esitteli asian (liite 6). Edustaja Karesoja kysyi

ajatuksista liittyen DEI-taskforceen, ja hallituksen jäsen Korpi vastasi, että on

tarkoituksena pitää aiemmat jäsenet ja järjestää avoin kokous kaikille KY:n jäsenille.

Edustaja Lappalainen kysyi, mitä ajatuksia puheenjohtajalla on Aalto-yhteisöön liittyen.

Puheenjohtaja Räsänen vastasi, että arvo näkyy monessa, kuten hyvinvoinnissa ja

kulttuurissa, eikä rajoitu ainoastaan pääsektorin tehtäviin toimisto-ohjelmassa.

Edustaja Saari kysyi, aikooko KY olla mukana suurissa aatteellisissa tapahtumissa Aallon ja

Suomen tasolla, kuten Pride-viikolla. Puheenjohtaja Räsänen vastasi, että ajatuksena on

olla suurimmissa tapahtumissa mukana, ja että on tärkeää valita ne, jotka ovat eniten

linjassa strategian kanssa, kuten Pride on. Edustaja Saari kommentoi myös, että KY voisi

käyttää enemmän vapaaehtoisia edustamassa KY:tä eri aktiviteeteissa. Puheenjohtaja

Räsänen vastasi, että pointti on ehdottomasti mukana resurssien kartoituksessa, jota

tehdään vuonna 2023.

Edustaja Haapanen kommentoi salkkujaon merkitystä, ja Räsänen vastasi, että

kansainvälisyys on erityisen tärkeä erillinen salkku, sillä KY on kansainvälistymässä kovaa

vauhtia, ja että asiasta tulee olla jollakulla omistajuus. Käytiin keskustelua vaaleista, ja

siitä, olisiko vaalivastaavan tehtävä mahdollista antaa vapaaehtoisen vastuuksi.

Esitetään että hyväksytään Toimisto-ohjelma 2023. Päätetään hyväksyä Toimisto-ohjelma

2023 yksimielisesti esityksen mukaisesti.

Doc ID: 7a60342dad2f64f81b9f3f3b91b70bae50f18c89



10. PONSIVASTAUS

Hallituksen jäsenet Rouvinen ja Lehtinen esittelivät asian (liite 7).

Edustaja Haapanen kysyi, onko Metallimiehenkujalla tapahtumia. Rouvinen vastasi, että

kyllä on. Edustaja Saari kysyi, mitä tapahtuu, jos Sahan remontti viivästyy suunnitellusta.

Räsänen vastasi, että sen mahdollisuus pyritään minimoimaan sopimusteknisillä asioilla.

Rouvinen lisäsi, että viime kesän remontin tilanteessa kyseessä oli maailmanlaajuisia

toimitusvaikeuksia.

Esitetään, että vahvistetaan ponsivastaus. Vahvistettiin ponsivastaus.

11. KY:N HUOMIONOSOITUSTEN MYÖNTÄMINEN

Toiminnanjohtaja Riihimäki esitteli asian (liite 8). Edustaja Saari kysyi, onko

tarkoituksenmukaista, että edustajisto toimii vain passiivisena hyväksyjänä asiassa.

Riihimäki vastasi, että tähän asti niin on tehty, sillä toimistolla työskentelevät

valmistelevat huomionosoitusten saajat työryhmässä, mutta että mallia voidaan muuttaa

tarvittaessa.

Esitetään, että myönnetään KY:n huomionosoitukset esityksen mukaisesti. Päätetään

myöntää KY:n huomionosoitukset esityksen mukaisesti.
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12. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Puheenjohtaja Piipponen toivoi, että näkee mahdollisimman monen kanssa KY:n

vuosijuhlilla. Vujuilla on tarkoitus ottaa edustajiston kuva. Edustaja Ollanketo ehdotti myös

edariristeilyn järjestämistä.

Edustaja Haapanen nosti esiin ajatuksen siitä, onko järkevää että KY:n työntekijä on

vakiona valiokunnan varapuheenjohtaja, ja että onko tämä järkevää työajan käyttöä.

Riihimäki vastasi, että erityisesti budjettivastuussa on tärkeää, että työntekijä on kartalla.

Puheenjohtaja Räsänen kommentoi, että suunniteltu resurssien kartoitus koskee myös

tätä ja sen selvittämistä, miten paljon kussakin tehtävässä kuluu aikaa valiokunnan

toiminnan mahdollistamiseen. Edustaja Karesoja kommentoi, että työntekijän kannattaa

olla varapuheenjohtaja, sillä tämä on jo valmiiksi perillä KY:n toimiston asioista ja pystyy

näin tukemaan valiokuntaa paremmin. Edustaja Juuvinmaa kommentoi, että on todella

tärkeää että tehtävä on työntekijällä, sillä niin suurta vastuuta ei voida laskea sen varaan,

että joka vuosi löytyy motivoitunut vapaaehtoinen. Edustaja Haapanen toivoi, että asiasta

voidaan jatkossa keskustella lisää, ja lisäsi, että AYY:lla on paljon vapaaehtoisten johtamia

kokonaisuuksia.

13. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19:24.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Aino Piipponen Heidi Riihimäki

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Sanni Lappalainen Maria Karesoja
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